
Datum: 20-11-2024

Onderwerp: Afspraak m.b.t. huur mix ten aanzien van Planeetbaan 2 te Hoofddorp (COA)

Geacht college,

Naar aanleiding van eerdere schriftelijke vragen van BVNL en de beantwoording hiervan op
22 oktober 2024 heeft Forum voor Democratie een aantal vragen.

Vanaf 2023 is er een afspraak ten aanzien van een huurmix, een percentage van de kamers
van het pand (Planeetbaan 2 te Hoofddorp) dat de gemeente gebruikt voor het opvangen
van bijzondere doelgroepen en het gebruik van deze kamers door het COA.

Na een herziening van de verdelingsafspraak, is de afspraak zover wij kunnen nagaan de
volgende:
Jaar 1: 17% van 242 kamers, te weten 40 kamers
Jaar 2: 17% van 242 kamers, te weten 40 kamers
Jaar 3: 29% van 242 kamers, te weten 68 kamers
Jaar 4: 40% van 242 kamers, te weten 96 kamers
Jaar 5: 40% van 242 kamers, te weten 96 kamers

Jaar 3 loopt vanaf maart 2025, het percentage kamers in gebruik van de gemeente gaat dan
van 40 kamers naar 68 kamers.

Uit de beantwoording van de SV van BvNL op 22 oktober 2024 blijkt dat de gemeente tot nu
toe alleen de kamers gebruikt voor de opvang van statushouders via de Hotel en
Accommodatie Regeling (HAR) en geen verdere inwoners uit de bijzondere doelgroep zoals
spoedzoekers, jongeren en studenten. Voor de laatste groep wordt momenteel onderzoek
gedaan of een verdieping geschikt kan worden gemaakt voor bewoning.

Vragen:
1. Is de verdeling zoals hierboven gegeven inderdaad de juiste verdelingsafspraak? Zo nee,

wat is dan de huidige verdelingsafspraak? En heeft deze verdeling nog verdere financiële
gevolgen?

2. Waarom is de gemeenteraad niet eerder ingelicht over de samenstelling van de groep
mensen (bijzondere doelgroepen) welke door de gemeente huisvesting hebben gekregen
in het pand aan Planeetbaan 2 te Hoofddorp?



3. De gemeenteraad is voorgehouden dat o. a. spoedzoekers reeds gehuisvest zouden zijn in
het pand van Planeetbaan 2 te Hoofddorp. Is de gemeenteraad hier niet goed
voorgelicht?

4. Er wordt pas nu onderzoek gedaan om spoedzoekers, jongeren en studenten te kunnen
huisvesten. Had dit onderzoek niet reeds eerder gedaan moeten worden daar vanaf de
start al duidelijk was dat deze groep hier ook gehuisvest zou worden?

5. Wat zijn de wettelijke eisen waaraan de huisvesting van de bijzondere doelgroep zoals
spoedzoekers moet voldoen waardoor op dit moment huisvesting voor deze groep nu
onmogelijk is?

6. Wanneer is het onderzoek omtrent de geschiktheid voor huisvesting van spoedzoekers,
jongeren en studenten afgerond? En het verzoek hierbij om de uitkomst van het
onderzoek te delen met de gemeenteraad.

7. De bewoners gehuisvest via het COA hebben bij het COA geklaagd dat zij het ontbijt en
lunch niet lekker vinden. Het COA heeft hierop besloten bewoners eetgeld van ongeveer
38 euro per week te geven voor het zelf kopen van ontbijt en lunch. Is het college
hiermee bekend?

Met dank en groet,

Brigitte Antolini

Fractievoorzitter

FVD Haarlemmermeer




